
   

 

  

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ  

П Р О Т О К О Л  №  1 4  

 

 

 

от  заседанието на Постоянната  комисия по Финанси и бюджет, проведено на 

10.03.2020 г. 

Днес, 10.03.2020 г., от 13,00 ч. в зала 1 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната  комисия по Финанси и бюджет. 

Заседанието беше открито от  председателя на комисията по Финанси и бюджет г-н Георги 

Георгиев в 13,00 ч. 

При направената проверка на кворума беше установено, че към началото на заседанието 

присъстват 11 общински съветници, поради което, заседанието може  да бъде проведено. Списъкът на 

присъстващите членове на комисията е приложен към протокола – Приложение № 1. 

Георги Георгиев – предлага да се разгледат три допълнителни точки, както и да се отложи 

разглеждането на т. 7 от дневния ред, по молба на вносителя – д-р Тодор Чобанов – зам. кмет на СО.  

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 



Радослав Абрашев – отбелязва че, има притеснения по доклада по т. 10 от дневния ред – липсват 

документи по този доклад, а именно нотариален акт, скица – защото е важна, тъй като е процедура по 

чл. 15 от ЗУТ. Няма документи за автентичност на имот, за който се пише че е автентичен. Предлага 

докладът да бъде отложен, за представяне на по-пълна информация от вносителя. Смятам че, колегите 

няма да възразят. 

Арх. Стефан Стефанов – кмет на район Младост. Не възразява, само информира членовете на 

комисията че, всички документи са входирани, ако е необходимо пак ще ги изпратим. 

Георги Георгиев – с оглед, необходимостта от окомплектоване на преписката в пълнота, отправя 

молба към арх. Стефанов, за да може докладът да се разгледа на следващото заседание на комисията,  

в кратък срок да бъдат представени допълнителните документи, споменати от доц. Абрашев. 

Въз основа на гореизложеното, председателят на комисията предлага да бъде гласуван дневния 

ред на комисията, с направените по-горе изменения, а именно: отлага се разглеждането на точка 7 и 

точка 10 от дневния ред, както и да се разгледат три допълнителни точки. 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против Няма 

Въздържали се 
Няма 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2. 

По  т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА19-ВК66-10119/4/17.02.20 г. относно членство на 

Столична община в Националната асоциация на доброволците в Република България /НАДРБ/ 

Борислав Иванов – общински съветник, представя доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против няма 

Въздържали се 
няма 

 

 

По т. 2 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА19-МЦ29-585/2/19.02.20 г. относно удължаване на 

гратисния период по договори за отпускане на заем от Столична община на „Диагностично-

консултативен център V – София“ ЕООД от Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП, Милка 

Христова, д-р Веселин Милев – общински съветници 



Д-р Антон Койчев и д-р Веселин Милев – общински съветници, представят подробно 

доклада. 

Георги Георгиев – предлага в проекта за решение, да се отстрани допусната техническа 

грешка. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 

изменение: 

Поради допусната техническа грешка, повторно изписаната т. 4 в проекта за решение да стане 

съответно т. 5 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 10 

Против няма 

Въздържали се 
няма 

 

 

По т. 3 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА20-ВК66-1179/10.02.20 г. относно провеждане на 

публично оповестен конкурс за наем на обекти, находящи се в административни сгради на СО – ул. 

„Московска“ № 33, ул. „Париж“ № 1 и ул. „Париж“ № 3 от Св. Ерменков 

Светозар Ерменков – секретар на СО, представя доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против няма 

Въздържали се 
няма 

 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-1687/24.02.20 г. относно обявяване на сесия 

за програмно финансиране по Програма за развитие на детско-юношеския спорт в Столична община 

за 2020 г. от Т. Георгиев, д-р Т. Чобанов 

Ирена Димитрова – директор на дирекция „Спорт и младежки дейности“, представя доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против няма 

Въздържали се 
няма 

 

 



По т. 5 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-1509/18.02.20 г. относно утвърждаване на 

Годишен план на Програма за съфинансиране на спортни събития, форуми, кампании и инициативи 

под патронажа на Кмет на Столична община за 2020 г. от д-р Т. Чобанов 

Ирена Димитрова – директор на дирекция „Спорт и младежки дейности“, представя доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 10 

Против Няма 

Въздържали се 
няма 

 

 

По т. 6 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-1567/20.02.20 г. относно провеждане на 

публично оповестен конкурс за отдаване под наем на имот – публична общинска собственост, 

представляващ сградата на бившата Професионална гимназия по битова и електро-транспортна 

техника, находяща се на ул. „Никола Мушанов“ № 147, в УПИ II, кв. 2, м. „НПЗ „Средец, район Красна 

поляна от Ив. Чакъров и д-р Т. Чобанов 

Иван  Чакъров – кмет на район Красна поляна, представя доклада. 

Борислав Иванов – има питане, по отношение на описанието на имотите в проекта за решение, 

от актовете за общинска собственост, които са съставени. От тях е видно че, се цитират сградният фонд 

и терена, първият който е със застроена площ от 181 кв. м. Следващите имоти са описани само с площ. 

Обикновено, в скица се записва или застроена площ или реално застроена площ. Трябва навсякъде да 

се запише че, става въпрос за четириетажна сграда със застроена площ от 925 кв. м. От Акта за 

общинска собственост е видно че, земята е с размер над 17 дка, а в проекта за решение е записано че 

се отдава под наем реална част от имота с площ 8000 кв. м. Не е ли редно да се издаде Акта за общинска 

собственост за 8000 кв. м.  и какво се случва с другите 11000 кв. м., които са част от поземления имот? 

Г-н Иванов прави забележка към районните кметове. Масово се забелязва че, в раздела който е 

за данъчни оценки, масово се записват на ръка, което не е коректно. Данъчната оценка е част от Акта 

за собственост и носи своята си стойност, за определяне на доста неща. Данъчната оценка трябва да се 

записва с конкретното удостоверение за данъчна оценка, с номер и дата на издаване. Когато има 

разпоредителни сделки, трудно може да се определи каква е данъчната оценка и дали ние отговаряме 

на Закона за общинската собственост да продаваме имоти под данъчната им оценка. 

Георги Георгиев – счита че, бележката на г-н Борислав Иванов е резонна и трябва да обърнем 

внимание на г-жа Праматарова. 

Радослав Абрашев – предлага следното. Когато се дава имот под наем, да се направи заснемане, 

една скица, която да не се нанася в кадастъра, но да е ясно за коя територия става въпрос. В проекта за 

решение да се отрази, преди да се сключи договора да се вмени задължението да се извърши 

геодезическо заснемане. 

Георги Георгиев – предлага докладът да бъде подкрепен. В диспозитива на проекта за решение 

да препоръчаме на районната администрация, при обявяване на конкурсната процедура да бъде 

извършено и да представлява част от нея за запознаване на участниците, геодезическо заснемане.   

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 

изменение: 

Да се създаде нова т. III. в проекта за решение, както следва: „ Възлага на кмета на район „Красна 

поляна“ да възложи извършването на геодезическо заснемане на частта от имота, която се отдава под 

наем.“ 



Съществуващите точки III,  IV и V в проекта за решение да станат съответно т.  IV,  V  и т. VI. 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против - 

Въздържали се 
- 

 

 

По т. 8 от дневния ред: Доклад вх. № СОА19-ВК08-9433/4/10.02.20 г. относно откриване на 

процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем на лекарски кабинет и 

манипулационна, находящи се в сграда – публична общинска собственост, находяща се на територията 

на район „Нови Искър“ от Д. Райчева 

Даниела Райчева – кмет на район Нови Искър, представя доклада. 

Георги Георгиев – посочва че, съгласно становище от Ралица Стоянова и Дончо Барбалов – зам. 

кметове на СО, се предлагат корекции в проекта за решение, които ще бъдат отразени в становището 

на комисията. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище 

вх. № СОА19-ВК08-9433/4/10.02.2020 г.  от Ралица Стоянова и Дончо Барбалов – зам. кметове на СО, 

предлага следните изменения: 

В т. I. от проекта за решение, на ред четвърти, след думата „манипулационна“, да се добави: „ с 

обща площ 32,10 кв. м., заедно с прилежащите 6,20 кв. м. от общите части на сградата“. 

Да се допълнят правните основания на проекта за решение, а именно: „ чл. 1, т. 2 и чл. 4, ал. 3 от 

Наредбата за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси“  

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против няма 

Въздържали се 
няма 

 

По т. 9 от дневния ред: Доклад, вх. № СОА19-ВК08-11053/3/14.02.2020 г., относно 

придобиване от СО на ПИ с идентификатор 68134.905.2, попадащ в улична регулация о. т. 441- о.т. 

440, ул. „Проф. Васил Арнаудов“ от К. Павлов 

Константин Павлов – кмет на район Лозенец, представя доклада. Уточнява че е внесен нов 

проект за решение. 

Георги Георгиев – предвид на това че, имотът е включен  Програмата за придобиване, 

управление и разпореждане с общинска собственост на СО за 2020 година, следва да се извърши 

преномерация в новия проект за решение, което ще бъде изписано в становището на комисията. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, внесен с вх. № СОА19-

ВК08-11053/4/02.03.2020 г., като в него предлага следното изменение: 

Да отпадне т. I. от проекта за решение, тъй като имотът е включен в Програмата за придобиване, 

управление и разпореждане с общинска собственост на СО за 2020 година, приета с Решение № 57 по 

Протокол № 9/20.02.2020 г. на СОС. 



Съществуващите точки II.,  III. и т. IV в проекта за решение да станат съответно т. I,   II и т.  III. 

В новата т. I.  да се заличи текстът: „…в т. III….“ като вместо него да се запише: „ в т. II.“  

В новата т. III. да се заличи  текстът: „….по т. III“ като вместо него да се запише: „ по т. 

II.“  

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против няма 

Въздържали се 
няма 

 

 

По т. 11 от дневния ред: Доклад, вх. № СОА19-ВК08-8932/4/13.02.2020 г., относно процедура 

за продажба по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, на недвижим имот- частна общинска собственост, 

представляващ ПИ с идентификатор 68134.4329.9501, с площ от 743 кв. м, за който е отреден УПИ ІІІ- 

809, кв.48 по плана на м. „в. з. Горна баня- разширение на кв. Горна баня“, находящ се в гр. София, 

район „Овча купел“, ул. „Черешова градина“ № 6 от А. Стефанов 

Ангел Стефанов – кмет на район Овча купел, представя доклада.  

Георги Георгиев – обръща внимание на членовете на комисията че, в становището представено 

от г-н Дончо Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков, има предложения за изменения, които 

следва да бъдат отразени в проекта за решение. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище 

вх. № СОА19-ВК08-8932/4/13.02.2020 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков-главен 

архитект на СО, предлага следните изменения в т. I от проекта за решение: 

- след текста: „ Дава съгласие Столична община да прехвърли“ да се добави: „на Красимир 

Цветков Минкин…..“. 

- след текста: „……. – разширение на кв. Горна баня“ да отпадне текста: „на Красимир Цветков 

Минкин“. 

- след текста: „УПИ III-809, кв. 48, местност „в.з. Горна баня – разширение на кв. Горна баня“ да 

се добави следния текст: „без построената върху имота сграда, собственост на Красимир Цветков 

Минкин……“ 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 10 

Против няма 

Въздържали се 
няма 

 

 

По т. 12 от дневния ред: Доклад, вх. № СОА19-ВК08-6136/9/13.02.2020 г., относно 

предложение за поправка на Решение № 490 по Протокол № 79 от 11.07.2019 г., т. 80 на СОС от 

А.Стефанов 

Ангел Стефанов – кмет на район Овча купел, представя доклада.  

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 



 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 10 

Против - 

Въздържали се 
- 

 

 

  По т. 13 от дневния ред: Доклад, вх. № СОА18-ВК08-8525/15/13.02.2020 г., относно процедура 

по чл. 15, ал. 5, във връзка с ал. 3 от ЗУТ, по одобряване на ПР за кв. 17, м. „Овча купел- 2“- в частта 

му за УПИ ІV- 213 от А. Стефанов 

Ангел Стефанов – кмет на район Овча купел, представя доклада.  

Георги Георгиев – необходимо е, в проекта за решение да се обособяват отделните титули, 

отделният диспозитив със самостоятелни точки. Поради което, отделните абзаци от проекта за решение 

трябва да се номерират като точки, което ще бъде отразено в становището на комисията.  

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 

изменение: 

Да се номерират точките в проекта за решение, както следва: 

Текстът: „Дава съгласие да се измени…………….“ да стане т. I. /римско/ 

Текстът: „ Дава съгласие да сключи………………“ да стане т. II. /римско/ 

Текстът: „Столична община да придобие…………..“ да стане т. III. /римско/ 

Текстът: „Възлага на Кмета на СО……………………“  да стане т. IV. /римско/ 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против - 

Въздържали се 
- 

 

 

  По т. 14 от дневния ред: Доклад, вх. № СОА19-ВК08-15131/2/13.02.2020 г., относно 

провеждане на процедура по §8, ал. 2, т. 1 от ПРЗУТ, за доброволно прилагане на действащ ПУП за 

УПИ І- 356, кв. 11, м. „с. Мрамор“, район „Връбница“ от Младен Младенов 

Младен Младенов – кмет на район Връбница, представя доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против - 



Въздържали се 
- 

 

 

  По т. 15 от дневния ред: Доклад, вх. № СОА19-ВК08-17085/1/14.02.2020 г., относно 

придобиване от СО на ПИ- реална част с площ от 1290 кв. м. от имот с идентификатор 48206.2666.30, 

попадаща в обект „Временна връзка, свързваща улица „Васил Левски“ /път за село Мрамор/, със 

Северна скоростна тангента, собственост на физически лица от Мл. Младенов 

Младен Младенов – кмет на район Връбница, представя доклада, като посочва че е внесен нов 

проект за решение. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, внесен с вх. № СОА19-

ВК08-17085/2/20.02.2020 г. 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против - 

Въздържали се 
- 

 

 

  По т. 16 от дневния ред: Доклад, вх. № СОА19-ВК08-6301/4/13.02.2020 г., относно учредяване 

възмездно и безсрочно право на строеж с площ от 92, 3 кв. м. върху ПИ с идентификатор 02659.2196.4, 

съставляващ УПИ ІІ- 45, кв. 32, м. „кв. Вертикал“, СО- район „Банкя“, за надстрояване на 

съществуваща двуетажна сграда- собственост на Йордан Любенов от Р. Марков 

Рангел Марков – кмет на район Банкя, представя доклада. 

Зафир Зарков – задава въпрос, дали гражданите имат желание да си купят имота? 

Рангел Марков – отговаря на въпросите, поставени от г-н Зарков. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 9 

Против - 

Въздържали се 
2 

 

 

  По т. 17 от дневния ред: Доклад вх. № СОА19-НЦ62-548/7/19.02.20 г. относно предоставяне 

под наем на нежилищно помещение – частна общинска собственост, находящо се на бул. „Ген. Данаил 

Николаев“ № 26, първи етаж, на Сдружение с нестопанска цел с общественополезна дейност „Здраве 

за всички“ от Н. Александров 

Йоанна Рашева - н-к отдел „Управление на общинската собственост“ в район Оборище, 

представя доклада. Уточнява че, районната администрация приема становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, въз основа на което предлага срокът за отдаване под наем да 

стане  три години. 



Георги Георгиев – предвид становището от Дончо Барбалов и Албена Атанасова – зам. кметове 

на СО, следва да се отразят предложенията за изменение на проекта за решение. Също така да се отрази 

че, срокът за отдаване под наем да бъде три години. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следните 

изменения: 

1. В преамбюла на проекта за решение и в т. 1 вместо текста: „….от 5 /пет/ години“ да се запише 

следния текст: „ от 3 /три/ години“. 

 2. На основание становище вх. № СОА19-НЦ62-548/7/19.02.2020 г. от Дончо  Барбалов и Албена 

Атанасова– зам. кметове на СО, да се отрази следната корекция: 

В т. 1 от проекта за решение, вместо текста: „Предоставя под наем…“да се запише следния текст: 

„Дава съгласие да се отдаде под наем, без провеждане на публично оповестен конкурс“. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против - 

Въздържали се 
- 

 

 

По т. 18 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК08-1341/4/02.03.20 г. относно кандидатстване 

на район „Красно село“ като партньор в проект по програма на ЕК от Росина Станиславова 

Росина Станиславова – кмет на район Красно село, представя доклада. Посочва че е внесен нов 

проект за решение, съгласно становище от г-жа Ирина Савина – зам. кмет на СО 

Иван Таков – посочва че, инициативата е много добра, тъй като средствата отиват за 

повишаване на административния капацитет на общинските служители. Отбелязва че, в доклада не е 

описано подробно точно това. 

Георги Георгиев – предлага да бъде гласуван новият проект за решение. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. №  СОА20-ВК08-

1341/3/28.02.2020 г. 

 

Общо гласували: 

В т.ч. 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се          - 

 

  По т. 19 от дневния ред: Писмо вх. № СОА20-ВК66-1419/14.02.20 г. относно продажба на 

движими вещи-отпадъци чрез търг с явно наддаване от Й. Христова 

Галина Симеонова – н-к отдел „ Подготовка, управление и контрол на договори“, представя 

внесеното писмо. 



Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията одобрява изготвената начална тръжна цена в размер на 450,00 лв. /тон за продажба 

на  движими вещи-отпадъци чрез търг с явно наддаване, определена съгласно оценка от независим 

оценител Александър  Петров Янков. 

 

 

Общо гласували: 

В т.ч. 
10 

За 9 

Против - 

Въздържали се          1 

 

  По т. 20 от дневния ред: Писмо вх. № СФИ19-МЦ29-103/1/25.02.20 г. от В. Савов – 

ликвидатор относно, удължаване на срока за ликвидация на „Диагностично-консултативен център X- 

София“ ЕООД до 30.06.2020 г. 

Валентин Савов – ликвидатор, представя допълнителна информация, във връзка с въпросите, 

поставени от членовете на комисията на предното заседание. 

Георги Георгиев – основните въпроси, които се поставиха в комисията са свързани с това че, 

през периода, през който се осъществява дейността по ликвидация се натрупват допълнително 

разноски за дружеството. Затова трябва да знаем размера на дълга, който се оспорва, съотнесен към 

режийните за ликвидационното производство разноски, за да преценим дали не е необходимо да се 

премине към друго, по-целесъобразно решение. 

Валентин Савов – отговаря на въпросите, поставени от г-н Георгиев. 

Иван Таков – задава въпрос, от коя година е в ликвидация дружеството? 

Валентин Савов – отговаря че, дружеството е в процес на ликвидация от 2016 година. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията приема за сведение внесената информация от г-н Валентин Савов – ликвидатор 

на на „Диагностично-консултативен център X- София“ ЕООД. 

  По т. 21 от дневния ред: Писмо вх. № СОА19-МЦ29-329/4/25.02.20 г. от В. Савов - ликвидатор 

относно,  удължаване на срока за ликвидация на „Медицински център I – Банкя“ ЕООД до 30.06.2020 

г. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията приема за сведение внесената информация от г-н Валентин Савов – 

ликвидатор, относно,  удължаване на срока за ликвидация на „Медицински център I – Банкя“ ЕООД 

до 30.06.2020 г. 

По т. 22 от дневния ред: Отчети вх. № СОА20-ТД26-1221/30.01.20 г.; вх. № СФИ19-МЦ29-

5/373/30.01.20 г.; № СОА19-МЦ29-198/3/31.01.20 г.; № СОА19-МЦ29-205/3/04.02.20 г.; № СОА19-

МЦ29-195/3/30.01.20 г.; № СОА19-МЦ29-202/3/29.01.20 г.; № СФИ19-МЦ29-5/382/31.01.20 г.; № 

СФИ19-МЦ29-5/386/31.01.20 г.; № СОА19-ГР94-2127/3/30.01.20 г.; № СОА17-ГР94-4953/24/30.01.20 

г. от контрольори и управители на общински търговски дружества 

 

 

 



По доп. т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-2035/05.03.20 г. относно приемане на 

отчет за изпълнение на Оперативната работна програма на Столичен общински съвет за 2019 г. и 

приемане на Оперативна работна програма на Столичен общински съвет за 2020 г. от Ел. Герджиков 

 

 

 Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 9 

Против - 

Въздържали се 
3 

 

 

По доп. т. 2 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-2076/05.03.20 г. относно 

осигуряване на средства за комуникационна платформа на Столична община и Столичен общински 

съвет, създадена с решение № 549/26.07.2018 г. на СОС от Малина Едрева, д-р Антон Койчев, Калоян 

Паргов и Карлос Контрера – общински съветници 

Малина Едрева – общински съветник, представя подробно доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 9 

Против 1 

Въздържали се 
1 

 

 

По доп. т. 3 от дневния ред: Писмо вх. № СИС16-ПП00-44/462/03.12.19 г. от собственици на 

имоти, находящи се в участъка от ул. „Лазарица“ до „Околовръстен път“, район Връбница, отговор № 

СОС-17-ВК08-18482/23.12.19 г. от Й. Фандъкова – кмет на СО 

 

Емилия Боянска – н-к отдел „Правно обслужване и процесуално представителство“, представя 

отговорът, изготвен от дирекция „Инвестиционо отчуждаване“. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията се присъединява към становището изразено в отговор № СОС-17-ВК08-

18482/23.12.19 г. от г-жа Йорданка Фандъкова – кмет на СО. 

 

 

 

 

 

 

 



 

Поради изчерпване  на дневния ред на заседанието, председателят на ПК по финанси и бюджет  

закри заседанието  в 14,20 ч. 

Протоколът е изготвен на  12. 03. 2020 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 
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